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Klima-, Energi- og Bygningsudvalget  

Christiansborg  

1240 København K 

Klima-, Energi- og Bygningsudvalget har i brev af 19. september 2014 stillet mig 

følgende spørgsmål 220 alm. del, stillet efter ønske fra Lars Christian Lilleholt (V), 

som jeg hermed skal besvare.   

 

Spørgsmål 220 

Vil ministeren redegøre for, hvornår ministeren første gang blev orienteret om, at EU-

Kommissionen ville lave en sag mod det danske PSO-system? 

 

Svar 

Der henvises til bevarelsen af spørgsmål 212 og 213 alm. del stillet af Klima-, Energi 

og Bygningsudvalget den 19. september 2014. 

  

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

Rasmus Helveg Petersen  

Klima-, Energi- og Bygningsudvalget 2013-14
KEB Alm.del endeligt svar på spørgsmål 220
Offentligt


